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Dank voor het opzetten van een paar bullits. Ik CC even mijn collega’s van Cluster 2, zodat zij ook op de hoogte zijn van deze

plannen.

To: @minvws.nl]
@minvws.nl]; IEEE) EEE @minvws.nl]

In meer algemene zin hebben we zojuist tijdens ons overleg besproken dat er geen algemene VWS-subsidieregeling voor corona

komt omdat de beoogde maatregelen van beleidsdirecties te veel van elkaar verschillen om dat zinvol te maken.

Jullie plan ziet zo te zien ook niet direct op een subsidie. Zoals ik het lees wil je een soort van financiéle garantie geven dat

bepaalde medicatie wordt ingekocht. Voor een eventuele subsidieregeling is dit voor ons nog onvoldoende informatie, maar jullie
zijn natuurlijk nog in een oriénterende fase. Mochten jullie iets met subsidie willen doen dan is het voor ons van belang om te

weten voor wie de subsidie is bedoeld en voor welke activiteiten.

In het kader van Europees recht geldt dat de Commissie erg streng is voor wat betreft maatregelen die de export en handel van

geneesmiddelen en medische hulpmiddelen beperken. Op VWS-net hebben we al een kort stukje hierover opgesteld. Waarvan ik

de relevante passage even hieronder plak (op dit moment doet VWS net het niet bij mij):

Nationale maatregelen moeten het doel van bescherming van de volksgezondheid nastreven in overeenstemming met de

gedachte van Europese solidariteit en samenwerking. Nationale maatregelen die de uitvoer van medische materialen,
zoals beschermende brillen, mondkapjes, handschoenen, operatiekieding en medicijnen beperken, zorgen dat deze

essentiéle goederen niet terecht komen op plekken waar deze het meest nodig zijn. Bovendien zorgen deze maatregelen
voor een domino-effect: lidstaten nemen soortgelijke maatregelen om de impact van de maatregelen van andere

lidstaten tegen te gaan.

Artikel 35 VWEU verbiedt kwantitatieve uitvoerbeperkingen tussen de lidstaten. Met andere woorden, nationale

maatregelen die de export beperken zijn niet toegestaan. Artikel 36 VWEU stelt dat uitvoerbeperkingen eventueel wel

zijn toegestaan ter bescherming van de volksgezondheid. Beperkende nationale maatregelen zijn alleen toegestaan als

deze proportioneel zijn, dat wil zeggen geschikt, noodzakelijk en evenredig. Dit betekent bijvoorbeeld dat een algemeen
uitvoerverbod niet is toegestaan. Alle nationale maatregelen die de toegang tot medische materialen en hulpmiddelen

beogen te reguleren, moeten worden genotificeerd bij de Europese Commissie.

Meer informatie hierover staat in de Coordinated economic response to the COVID-19 Outbreak, die de Commissie afgelopen
week heeft uitgebracht.

Kan je hier voorlopig mee verder? We denken uiteraard graag verder mee, maar daar hebben wij ook iets meer informatie voor

nodig. Mocht het handig zijn dan kunnen we ook even bellen.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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Cluster Specialistisch Juridisch Advies

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

ver:IESE) EER eis >

Verzonden: maandag 23 maart 2020 12:54

aan:[EEC BEEEDM @minvws.ni>

Onderwerp: FW: Analyse mogelijke maatregel (afzet)garantie geneesmiddelen



112753

Zoals net telefonisch besproken in een paar bullits waar wij over nadenken:

De geneesmiddelenmarkt is op dit moment een gespannen markt. Om het aandeel van Nederland op de

geneesmiddelenmarkt niet kwijt te raken/voor meer rust richting fabrikanten te zorgen zitten wij te denken aan een

garantieregeling;
Dit zou de garantie aan groothandels in geneesmiddelen en/of fabrikanten van geneesmiddelen betreffen, waarin we

afzetgarantie bieden voor hun producten;
Hierin nog geen keuze gemaakt voor specifieke producten dan wel in algemene zin voor geneesmiddelen, waarbij het

laatste het meest voor de hand liggend lijkt i.v.m. effect regeling;
Afzetgarantie waarschijnlijk in de vorm van financiéle compensatie (opkoop van geneesmiddelen kan niet door

Rijksoverheid i.v.m. ontbreken groothandelsvergunning, evt. doar RIVM?) voor‘restpartijen’(begrip nader in te vullen).

Mogelijk financiéle beperking, om omvang regeling in eerste instantie compact te houden, en bij signalen van

onvoldoende effect dan wel grotere financiéle knelpunten deze evt. uitbreiden (toezegging uitbreiding te bezien indien

niet volstaat?).

Is dit voldoende voor nu?

Ik hoor graag van je of dit in een bredere regeling zou passen, en zo niet, waar we aan moeten denken als we dit verder willen

uitwerken.
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